

التاريخ: 2022/2/14

Mr. Hamad Abdullah Al -Ali  
Head of Listed Companies Dept.  
Abu Dhabi Securities Exchange.

السيد حمد عبد الله العلي المحترم  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنبابة  
سوق أبو ظبي للأوراق المالية

الموضوع: الإفصاح عن تاريخ إصدار قرار مجلس إدارة بالتمير لشركة الشارقة للتأمين ش.ع.م.

Subject: Disclosing of the date of distribution of A circular Resolution to the Board of Sharjah Insurance Co. P.S.C

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the above subject, please be advised that, A circular Resolution will be distributed to the Board of Directors of Sharjah Insurance Company at 10:00am on Thursday ,17/2/2022, with respect to accepting Sheikh Saoud Nasser Rashid Almoalla resignation from its post as a member of the board and appointing a new board member of Sharjah Insurance Company in lieu.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علما بأنه سيتم توزيع قرار عن طريق التمير على مجلس إدارة شركة الشارقة للتأمين ش.م.ع في يوم الخميس الموافق ل 2022/2/17 على الساعة العاشرة صباحاً، فيما يتعلق بقبول استقالة الشيخ سعود بن ناصر بن راشد المعلا من منصبه كعضو مجلس إدارة للشركة وتعيين عضو مجلس إدارة جديد لشركة الشارقة للتأمين بدلاً عنه.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،

Raouaf Al Khateb

رواف الخطيب

Board Secretary

أمين سر مجلس الإدارة

